
Hei! 
 
Mitt navn er Thea og jeg går 4. året på NMBU Veterinærhøgskolen. De to siste 
periodene har jeg sittet i fakultetsstyret som kvinnelig studentrepresentant, og jeg 
stortrives! Møtene er veldig spennende og man føler seg hørt som 
studentrepresentant. Jeg føler jeg har tillit hos mine medstudenter slik at de kan 
komme til meg med saker som de ønsker skal bli diskutert på fakultetsstyremøtene. 
De siste årene har flyttingen naturlig nok vært et stort tema, og jeg har engasjert 
meg veldig i prosessen. Det er veldig viktig at også studentenes interesser blir 
ivaretatt under, og etter flyttingen.  
 
Jeg ønsker å stille til valg i fakultetsstyret igjen fordi jeg liker å engasjere meg. Det er en lærerik 
prosess å se hvordan et slikt komplekst fakultet drives, og jeg vil gjerne ta del i prosessen videre! 
 


